

Kuwait: 19/06/2024

Ref: 5563/2024

الكويت: 2024/06/19

الإشارة: 2024/5563

To: Mr. Mohammad Saud Al-Osaimi CEO - Boursa Kuwait

Dear Sir.

Reference is made to the provisions of Chapter 4 of the Tenth Module of the Executive Bylaws of the Capital Markets Authority's Law, pertinent to "Disclosure of Material Information" and the mechanism of disclosure of the same, we would like to state that the unusual activity on the trading of the shares of our bank on 19/06/2024 is not associated in any way with any news, forecasts or rumors related to our bank's activities or assets. Furthermore, there were no new information or developments regarding our bank which would influence the trading activity or the share's market price.

Best regards,

Abdullah Abdulkareem Al-Tuwaijri Chief Executive Officer, Private, Consumer, & Digital Banking السيد/ محمد سعود العصيمي المحترم الرئيس التنفيذي - شركة بورصة الكويت

> السلام عليكم ورحمة الله وبركاته وبعد ،،،

بالإشارة الى أحكام الفصل الرابع من الكتاب العاشر للائحة التنفيذية لقانون هيئة أسواق المال بشأن الإفصاح عن المعلومات الجوهرية وآلية الإعلان عنها، نود الإفادة بأن النشاط غير الإعتيادي في التداول على سهم مصرفنا بتاريخ 2024/06/19 هو أمر لا يرتبط بأية أخبار أو تكهنات أو شائعات تخص أي من أنشطة مصرفنا أو أصوله كما لم يكن هناك أية معلومات أو تطورات جديدة حدثت لدى مصرفنا من شأنها التأثير على نشاط التداول أو على سعر السهم من شأنها التأثير على نشاط التداول أو على سعر السهم

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،،

السوقي.

Boubyan عبدالله عبدالكريم التويج والي المعرفية الرئيس التنفيذي – الخدمات المصرفية الخاصة، الشخصية والرقمية

Boubyan Bank K.S.C P.O. Box 25507 Safat 13116 Kuwait Tel: (965) 2232 5000 Fax: (965) 2247 7512 Call Center (965) 1 82 00 82 Capital KWD 420,078,363.800 C.R 104042 bankboubyan.com

Towards perfection /